
Norsk spaniel klubb                                                                                                                                        

avdeling Rogaland. 

       Referat frå årsmøte 21. februar 2017.  

1. Åpning- Leiar Eva Bjelland ønska velkommen til årsmøte. 

2. Val av ordstyrar-Eva Bjelland, referent-Ketil Simonsen, tellekorps-Bente Duckett, godkjenning 

av referat-Bente  Duckett.  

3. Godkjenning av innkalling. Ingen kommentar, godkjent.  

4. Årsberetning  for 2016 lest opp. Merknad til årsberetning: Nettansvarleg og sosialkomite bør 

og stå i årsberetninga, samt medlemstall. Ellers godkjent.  

5. Rekneskap 2016. Lest opp av kasserar Lisbett. Godkjent. 

6. Budsjett for 2017. Lest opp av kasserar Lisbett. Godkjent. 

7. Årshjul/Aktivitetskalender for 2017. Me legg opp til eit høgt aktivitetsnivå og i 2017. 

aktivitetskalender lest opp av Eva. Kommentarar: Hadde vært fint med ein innandørs stad å 

ha utstillingstrening, kunne det på sikt bli mogleg?  Bruk av vipps/izettle som 

betalingsløysning ved arrangement? Styret vil undersøka dette og nærmare. 

8. Innkomne saker- ingen. 

9. Val.- Valkomiteens forslag vart presentert av komiteen. Valkommiteens forslag vart fulgt opp 

av eit einstemmig årsmøte, og det nye styret vart som følgande: 

Leiar:                           Eva Bjelland                                             1 år igjen. 

Nestleiar                     Anita Irene Midtun                                2 år gjenval. 

Styremedlem             Aina Sunde Dahl                                     2 år ny. 

Styremedlem             Ketil Simonsen                                        1 år igjen. 

Styremedlem             Siw Gjesdal                                              1 år igjen. 

Varamedlem              Hans Hodne                                            1 år gjenval. 

Varamedlem              Rut Kverneland Salte                             1 år ny. 

 

Valkomite leiar          Lisbett Austrått                                       2 år ny. 

Valkomite                   Kjersti Omdal                                           1 år gjenval. 

Valkomite                   Torill Waldeland                                      1 år ny. 

 

Revisor                        Lisbett Austrått                                        2 år ny. 

 

Representant RS       Eva Bjelland                                               1 år ny. 

Representant RS       Benta Duckett                                           1 år gjenval. 

Representant RS       Oddvar Hausken                                       1 år gjenval. 

 

Vararepr.RS                Aina Sunde Dahl                                       1 år gjenval. 

Vararepr.RS                Kjersti Omdal.                                           1 år gjenval 

               Blomster til avgåtte styremedlemmer 

10. Idemyldring angåande treningsplass for agility, utstilling, mm.Det skal leggast ut annonse på 

finn. No, så får me sjå om me får noko napp. Ellers er det kanskje mogleg å få område på 

Sviland av Sandnes Kommune. Alle i klubben oppfordrast til å væra med på leit etter ein stad 

å væra!  

Det var 16 Frammøtte på møtet. Alle med stemmerett. 



 

 


